
Zápis ze zasedání výboru pro kulturu a vzhled obce 

konaného dne 7.9.2023 od 19:00 do 21:00 

 

Přítomni: Zdeněk Zachař, Martin Suchánek, Jana Šteffelová 

Proběhlo krátké shrnutí období od posledního setkání výboru, kde jsme opět shrnuli události v obci 

posledních dvou měsíců probrali události nadcházející. 

Diskuse se dále vedla o těchto nadcházejících událostech s těmito závěry: 

1. Výsadba nových stromků proběhne 3.11.2023. Sázet stromy budou dobrovolníci z firmy 

Sázíme stromy, následně 4.11.2023 proběhne druhá fáze sázení, kterou budou provádět 

dobrovolníci z obce Herink. Vyřizuje členka výboru Jana Štefflová.  

2. Po letních dětských prázdninách bude pokračovat nedělní setkávání příznivců volejbalu. Další 

zájemci nechť kontaktují člena výboru Martin Suchánek (tel.: 603 866 060).  

3. Dále jsme probrali návrh zastřešení multifunkčního hřiště, návrh přednese na zastupitelstvu 

člen zastupitelstva Honza Stružka. Výbor návrh rád podpoří. 

4. Byla dokončena oprava Zvoničky a Křížku v ulici Radějovická. 

5. Započala výstavba pumptrackového hřiště, dokončení je plánováno v listopadu tohoto roku. 

6. Na návrh výboru byla objednána vánoční výzdoba. Objednalo se 20 kusů vánočního osvětlení 

na lampy uličního osvětlení. 

7. 9.12.2023 se bude konat Sousedská zábava obce Herink, v zámeckém sálu Modletice. Start 

18.00. Na večer je také objednána kapela, která bude pro vás hrát od 20.00. Konec akce je 

plánován na 2.00 ráno. Prodej slosovatelných vstupenek do tomboly se bude prodávat na 

úřadu obce Herink, o zahájení prodeje budou občané včas informováni. Součástí večera je tedy 

i tombola, kde můžete vyhrát hezké ceny, k zakoupení na místě bude malé občerstvení a pití 

všeho druhu. Kapacita sálu je pouze 120 míst, proto neváhejte koupit vstupenky včas.  

8. Výbor doporučil sjednocení poutačů na lampách, aby poutače na firmy podnikající v obci byly 

jednotnější a vypadaly lépe než doposud.  

9. Výbor také dává zastupitelstvu ke zvážení výrobu dřevěného betlému, který by nahradil 

stávající. Pokud by návrh zastupitelstvo schválilo, realizace by probíhala až v roce 2024. 

 

         v Herinku, dne 7.9.2023          Zapsal 

  Martin Suchánek 


